
 1-9/2011. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. április 28-
án (csütörtök) 1600 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak: Franzné  Lakner  Éva  polgármester,  Tímár  Judit
alpolgármester,  Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika,  Pálosi
Jánosné, Szabó Erika képviselők (5 fő).

Állandó  meghívottak  részéről: Szép  Katalin  jegyző,  Patocskai  Tibor
alpolgármester

Egyéb  meghívottak  részéről  jelen  van: Halászné  Piukovics  Erika  BKTT
tagintézmény vezető, Havasi Sándorné BKTT tagintézmény
vezető, Csörgő Krisztián kmb.

N a p i r e n d   e l ő t t :

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Megállapítja az ülés határozatképességét,  mivel 7 fő képviselő
közül 5 képviselő jelen van. Halbländer József és dr. Lovas László képviselő
menet közben kapcsolódnak be a Képviselő-testület munkájába. 
Bejelenti, hogy a mai ülés jegyzőkönyvvezetője Dudás Tiborné köztisztviselő.
Jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Pálosi Jánosné képviselőt, amely javaslattal
a Képviselőtestület 5 igen szavazattal egyetért.

Halbländer József és dr. Lovas László képviselő 1605 órakor a képviselő-testület
ülésére megérkezett, így a jelen lévő képviselők száma hét fő.       

Javaslatot  tesz  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület.  A  2.  napirendi  pontot  javasolja
kiegészíteni  a  2010.  évi  egyszerűsített  éves  költségvetési  beszámoló
megtárgyalásával. A bejelentéseknél javasolja tárgyalni a következőket:



     - Álláshely megszüntetése a BKTT Tagintézményében 
     - Foglalkoztatottak illetményügyei
     - 44/2011.(III.30.) öh. határozat V. pontjának módosítása
     - IKSZT faktorálása, támogatás megelőlegező hitel felvétele

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

62/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2010.  április  28-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./ A 2010. évi költségvetés zárszámadásának elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

2./ Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól, 2010. évi egyszerűsített éves 
     költségvetési beszámoló elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

3./ BKTT Kunbajai Óvoda, Bölcsőde intézményegységének átszervezése
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

4./ Álláshely megszüntetése a BKTT Általános Iskola Kunbajai 
     Tagintézményében.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

5./ Bejelentések.
     a.) Álláshely megszüntetése a BKTT Tagintézményében 
     b.) Foglalkoztatottak illetményügyei
     c.) 44/2011.(III.30.) öh. határozat V. pontjának módosítása
     d.) IKSZT faktorálása, támogatás megelőlegező hitel

6./ Egyebek.

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./ A 2010. évi költségvetés zárszámadásának elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Franzné Lakner Éva polgármester: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta.
Az  anyag  elkészítésénél  gondot  okozott,  hogy  a  könyvelő  megbízását
visszavonták,  a másik pénzügyi ügyintéző beteg, táppénzen van. A felmerülő
kérdésekre a jegyző fog válaszolni.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  bevételeknél  a  szolgáltatások
ellenértéke miből áll?

Szép Katalin jegyző: A fuvarozásokról van szó.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  Az új könyvelő nem tudott volna itt
lenni a képviselő-testületi ülésen, és válaszolni a felmerülő kérdésekre?

Franzné Lakner Éva polgármester: Nem ő könyvelte a 2010-es évet, nem tudna
válaszolni a felmerülő kérdésekre.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Egy  könyvelő,  ha  megnézi   a
könyvelést, tudja miről van szó, meg tudná válaszolni a kérdéseket.
A kiadásoknál a rendszeres személyi juttatás rendkívül nagy összeg, 70 millió
Ft.  A  nem  rendszeres  személyi  juttatások  mit  takarnak?  Milyen  jellegűek
költségtérítések?

Szép Katalin jegyző: Itt szerepel a belföldi kiküldetés.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Anyagbeszerzés:  3.118.000  Ft,  ez
miből tevődik össze?

Szép Katalin jegyző: A felújításhoz, karbantartáshoz vásárolt anyagokat.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyéb üzemeltetés és szolgáltatás
alatt 4.796.000 Ft szerepel. Ez mit takar, ha külön van az energia, víz, stb.?

Szép Katalin jegyző: Az anyagot ő állította össze az elmúlt hétfő óta, mert a régi
könyvelő már nem dolgozik itt. Nem tudott tételesen átnézni mindent, nem tud a
kérdésre  válaszolni.  A  könyvelési  adatokból  vették  a  számokat,  illetékes
munkatárs nincs itt.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Minden  olyan  kérdésre,  amire  a  jegyző
válaszolni tud, válaszol.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az anyagot akkor tudja elfogadni, ha a
kérdéseire megnyugtató választ kap. Ez nagyon fontos anyag.
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Franzné Lakner Éva polgármester: Lehetetlen helyzetben vannak, hogy a régi
könyvelő  elment.  Az  új  könyvelő  most  könyveli  a  januári,  a  februári  és  a
márciusi anyagot.

Szép  Katalin  jegyző: Amikor  a  könyvvizsgálónak  kellett  adatot  szolgáltatni,
akkor ment el a régi könyvelő. Egyedül az ingatlan vagyonkataszter készült el.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  felhalmozási  kiadásoknál  az
ingatlanvásárlás – 9.415.000 Ft – mit takar?

Szép Katalin jegyző: Ismertette a 9.415.000 Ft tartalmát.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Járművek vásárlása mit takar?

Szép Katalin jegyző: Itt szerepelnek a lízingdíjak.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  rendelete-tervezetben  szereplő
45.455.000 Ft mit takar?

Szép  Katalin  jegyző: Itt  szerepel  a  segélyezés,  a  kistérségnek  átadott
pénzösszeg.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A szállítói kötelezettségek 18 millió
Ft-tal csökkent, ez miből tevődik össze?

Szép Katalin jegyző: A kifizetetlen számlák vannak benne.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Jó lenne tudni tételesen, hogy miből
áll.
A  3.  számú  mellékletben  az  önkormányzat  igazgatási  tevékenységénél  a
személyi kiadások 7 főre 25.960.000 Ft. Ez így nem valós kép.

Szép  Katalin  jegyző: A  megbízási  szerződéssel  foglalkoztatottak  is  itt
szerepelnek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A város és községgazdálkodásnál is ez
a helyzet, a személyi juttatások 17 millió Ft 3 főre.

Szép Katalin jegyző: Az ingatlanok felújítása a város és községgazdálkodásra
lett könyvelve.
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Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Az egyéb önkormányzati ellátások mit
tartalmaz?

Szép  Katalin  jegyző: A  mozgáskorlátozottak  támogatását,  és  egyéb
kifizetéseket.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  kiadásoknál  a  közcélú
foglalkoztatásnál és a közhasznú foglalkoztatásnál 25 millió Ft szerepel, ez hány
főt érint?

Szép  Katalin  jegyző: Az  összes  közfoglalkoztatásban  foglalkoztatott  bére  itt
szerepel.

Franzné Lakner Éva polgármester: A város és községgazdálkodás költséghelyen
az  idén  tették  helyre  a  létszámot.  Ott  7  fő  bére  szerepelt,  de  3  fő  volt  az
engedélyezett létszámkeret.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  szociális  étkeztetésnél  a  dologi
kiadásokban szerepel az élelmezési költség? Az ebédszállító jármű üzemanyaga
hol van elszámolva?

Szép Katalin jegyző: 2011. évben van lekönyvelve.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Házi segítségnyújtás?

Szép Katalin jegyző: Nem tud a kérdésre válaszolni. A 2010. I-III. negyedéves
beszámoló  tárgyalása  során  elhangzott,  hogy  a  terv  és  a  teljesítés  nincs
összhangban.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  jelenlegi  könyvelőnek  adtak
megbízási szerződést. Milyen végzettsége van?

Szép  Katalin  jegyző: Mérlegképes  könyvelői  végzettséggel  rendelkezik,
vállalkozási szakon. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Nehogy abba a hibába essenek, hogy
rosszul könyvel, egy vállalkozás könyvelése más, mint az önkormányzaté.

Pálosi Jánosné képviselő: Az Ügyrendi és Gazdasági Bizottság megtárgyalta az
előterjesztést a rendelet-tervezettel együtt. A Bizottság elfogadta, alkalmasnak
tartja  a  Képviselő-testület  elé  terjeszteni,  és  javasolják  a  rendelet-tervezet
elfogadását.
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Patocskai Tibor alpolgármester: A nem rendszeres személyi juttatásoknál milyen
jutalmak szerepelnek?

Szép Katalin jegyző: Pályázatírásért 2 kolléga kapott jutalmat 2010. évben.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: A  reprezentációs  költségekben  benne  van  a
választási költségek is?

Szép Katalin jegyző: A reprezentációban a falunapi és egyéb költségek vannak.
A választásra külön kaptak pénzt.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A pénzmaradvány feladattal  terhelt
volt?

Szép  Katalin  jegyző: Működési  célú  kötelezettséggel  terhelt  pénzmaradvány
volt.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  az
önkormányzat 2010. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló előterjesztést és
rendelet-tervezetet az elhangzottakkal együtt fogadja el.

Ezt  követően a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  3  „nem” szavazattal,
tartózkodás nélkül megalkotta a

8/2011.(IV.28.) 
Az önkormányzat 2010. évi 
költségvetésének végrehajtásáról szóló

R E N D E L E T É T

A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv melléklete tartalmazza.

Franzné Lakner Éva polgármester

Megállapította,  hogy  Kunbaja  község  Önkormányzatának  Képviselőtestülete
megalkotta  Kunbaja  község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  8/2011.
(IV.28.) rendeletét a 2010. évi költségvetésének végrehajtásáról.
A rendelet kihirdetésre került 2011. április 28-án.
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M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól,   2010. évi egyszerűsített   
     éves költségvetési beszámoló elfogadása.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szép Katalin jegyző: A könyvvizsgálatot a „Régel” Könyvvizsgáló és Pénzügyi
Tanácsadó Kft. végezte. A szükséges anyagokat a rendelkezésükre bocsátották.
Az  ingatlanvagyon  kataszter  is  elkészült.  A  jelentés  a  könyvvizsgálat
megállapításait tartalmazza.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A  jelentés  nem  tartalmaz  hibás
adatokat. A jelentést elfogadta.

Szép Katalin jegyző: Az előző könyvvizsgálói  jelentés korlátozott volt.  Most
hibátlan lett az állományuk. Ezt követően ismertette a könyvvizsgálói jelentéssel
kapcsolatos határozat-tervezetet.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolta,  hogy a Képviselő-testület hozza
meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

63/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól.

A Képviselő-testület  a  2010.  évi  egyszerűsített  éves  költségvetési  beszámoló
könyvvizsgálatáról készült független könyvvizsgálói jelentést az előterjesztéssel
megegyezően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép  Katalin  jegyző: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a  könyvvizsgálói
jelentés  mellett  fogadja  el  a  2010.  évi  egyszerűsített  éves  költségvetési
beszámolót is. Ismertette a határozat-tervezetet.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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64/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
2010. évi egyszerűsített éves költségvetési 
beszámoló elfogadása

A Képviselő-testület  a 2010. évi  egyszerűsített  éves költségvetési  beszámolót
előterjesztéssel megegyezően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ BKTT Kunbajai Óvoda, Bölcsőde intézményegységének átszervezése
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  kunbajai  óvoda  vezetőjétől  írásos
előterjesztést kapott az óvoda és bölcsőde átszervezése ügyében.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Szeretné, ha 3 óvodás
csoport lenne.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Milyen  módon  mérték  fel  a  bölcsődések
számát?

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: A védőnőtől kért névsort.
Új gyerekek nem jelentkeztek, beszélt szülőkkel, nincs jelentkező.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ma ne szülessen döntés,  mert  lehet,  hogy
több, mint 4 bölcsődés gyerek lesz. Május 15-ig kell a BKTT-nek választ adni.
Még egyszer mérjék fel az igényeket. Bácsalmásról is hoznának ki gyermekeket.
Ha  ki  tudják  gazdálkodni  a  költségeket,  nem  feltétlenül  kell  a  bölcsődét
megszüntetni.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: 12 bölcsődés gyereknek
meg kell  lenni.  6-7 gyerekkel  nem érnek el  semmit.  A bácsalmási  gyerekek
betöltik  a  3  évet.  Sok  gyerek  csak  pár  napot  jár  havonta  bölcsődébe.  Az
önkormányzat TOYOTÁ-ja hozta ki a bölcsődébe Bácsalmásról.

Dr. Lovas László képviselő: Bácsalmáson van-e igény a kunbajai bölcsődére?

8



Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Kérjék  fel  a  kunbajai  és  bácsalmási
védőnőket, hogy mérjék fel az igényeket. Utána tudnak dönteni.

Halbländer  József  képviselő: Reklámot  is  lehet  csinálni  a  bölcsödének  itt
helyben is és Bácsalmáson is.

Franzné Lakner Éva polgármester: Mi szeretnénk, ha a gyerekeket idehoznák. A
védőnők  nyilatkoztassák  a  szülőket.  Megkéri  a  védőnőt,  hogy  a  bácsalmási
védőnőkkel beszéljen. A témát körbe járják és rendkívüli ülésen döntsenek.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Mi  az  oka,  hogy ilyen sok lett  az
óvodás  gyerek?  A  csoportcsökkentés  azért  volt,  mert  csökkent  a
gyermeklétszám.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Az utóbbi időben több
kisgyermekes család költözött a községbe. Most két óvodai csoport van, 30 és
33-as létszámmal. Van 8 fő sajátos nevelési igényű gyermek is, ez a létszámba
duplán számít. A 2,5 éves gyermek, ha szobatiszta, be tudják tenni az óvodába.
Óvodásként jobban járnak, normatívát kapnak utána.

Szabó Erika  képviselő:  Véleménye,  hogy most  ne  döntsenek,  járják  körbe  a
témát még egyszer.

Pálosi Jánosné képviselő: Egyetért, most még ne döntsenek.

Patocskai Tibor alpolgármester: Ma ne döntsenek.

Halbländer József képviselő: Meglévő intézményt ne szüntessenek meg.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Egyetért, hogy járják körbe a témát
még egyszer.

Dr. Lovas László képviselő: Járják körbe a témát még egyszer.

Franzné Lakner Éva polgármester: Ma ne döntsenek.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Ha megszavazzák a 3
óvodai csoportot, oda majd kell akkor egy dajka.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Körbe kell járni, utána döntsenek. 67
fő a beíratott létszám?
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Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: A tényleges létszám 59
fő.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az 59 főben bölcsődés is van:

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: Ez csak az óvodáskorúak
száma, bölcsődés korú nincs benne.

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy ma
ne  döntsenek  a  BKTT  Kunbajai  Óvoda,  Bölcsőde  intézményegységének
átszervezése ügyében, napolják el a döntést.  Május 15-ig kellően előkészítve,
egy rendkívüli ülés keretében döntsenek róla.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

65/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
BKTT Kunbajai Óvoda, Bölcsőde
intézményegységének átszervezése

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
napirendi pontot rendkívüli ülés keretében újra tárgyalja.

Határidő: 2011. május 15.
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Álláshely megszüntetése a BKTT Általános Iskola Kunbajai 
     Tagintézményében.
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Ma  kapta  meg  az  igazgatónő  kérelmét,
ismertette a képviselő-testülettel. Megjegyzi, hogy a gyermek és ifjúságvédelmi
feladatokat az igazgató végzi az iskolában.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető: A  kötelező  óraszáma  8,  ezt
letanítja. A gyermek és ifjúságvédelmi feladatokat pluszban végzi.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Azt  a  tájékoztatást  kapta,  hogy  a
gyermekvédelmi  feladatokat  kötelező  óraszámban  látja  el.  A  kérelemmel
kapcsolatban nem találja  sehol,  hogy hol van leírva az,  hogy az iskolában 2
közalkalmazott foglalkoztatása kötelező. 

Havasi  Sándorné  BKTT tagintézmény  vezető: A közoktatási  törvény  írja  le.
Megfelelő  szakembernek  kell  a  munkákat  végeznie.  A  speciális  végzettségű
szakembert a fenntartónak kell biztosítani. 
Ismertette  a  közoktatási  tv.  1.  számú  mellékletében  foglaltak  idevonatkozó
részét: 
„  A  nevelési-oktatási  intézményekben  foglalkoztatott  vezetők  és  alkalmazottak  kötelező
létszáma:
További foglalkoztatás a nevelési-oktatási intézményekben
1.  c)  speciális  végzettségű  szakemberek  [például  orvos,  pszichológus,  szociális  munkás,
szociálpedagógus,  könyvtártechnikus,  könyvtáros  asszisztens,  iskolatitkár  (óvodatitkár),
szabadidő-szervező,  pedagógiai  asszisztens,  oktatástechnikus,  számítógép-kezelő,
számítógép rendszerprogramozó, laboráns, ügyviteli-gépkezelő, munkaügyi, személyzeti és
oktatási előadó] foglalkoztathatók,

3.  A  fenntartó  biztosítja  az  1.  és  a  2/c)  pontban  felsorolt  munkakörök  betöltéséhez,
szakemberek foglalkoztatásához szükséges létszámot (a továbbiakban: technikai létszám). A
technikai létszám számításánál a következő eljárás ajánlott: A létszám ne legyen kevesebb,
mint a pedagógusok teljes munkaidejére - beleértve az óraadó tanárok foglalkoztatási idejét
is - számított létszámának

d) húsz százaléka, de legalább kettő létszám az általános iskolában, gimnáziumban

7. A nevelési-oktatási intézmény vezetője dönti el, hogy a technikai létszám terhére milyen, a
nevelési-oktatási  intézmény  működésével  összefüggő  technikai  feladatokat  (ügyviteli,
műszaki, kisegítő,  karbantartó, fűtő, udvari munkás, portás) old meg, illetve - a kötelező
foglalkozáson  felül  -  milyen  speciális  végzettségű  szakembert  (pszichológust,
családpedagógust,  fejlesztő  pedagógust,  logopédust,  gyermek-  és  ifjúságvédelmi  felelőst,
orvost stb.) alkalmaz. A legalább középiskolai végzettséggel és szakirányú szakképzettséggel
rendelkező rendszergazda* alkalmazása kötelező az olyan középiskolában és szakiskolában,
amelyben a tanulói  létszám meghaladja  a háromszázat,  és  az  iskolában a tanítási  órák
legalább húsz százalékában alkalmazzák a számítógépet.

94.§ (1) b)  a közoktatási intézmények működésének szakmai szabályait, a tanév rendjét, a
közoktatási  intézmények  vezetői  megbízásával  kapcsolatos  eljárást;  a  közoktatási
intézmények  névhasználatával,  a  tanulók  felvételével  kapcsolatos  kérdéseket,  a
diáksportegyesületek  és  a  nevelési-oktatási  intézmények  kapcsolatát,  a  közoktatási
intézmények  ügyintézésének,  iratkezelésének  általános  szabályait,  valamint  a  tanügyi
nyilvántartásokat,  az  adatkezelés  rendjét,  a  tanuló-  és  gyermekbalesetek  megelőzésével
kapcsolatos  feladatokat,  illetőleg  a  balesetek  kivizsgálásával,  nyilvántartásával  és
jelentésével összefüggő tevékenységet;”
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A nevelési-oktatási intézmény vezetője dönti el,  hogy milyen feladatot lát  el,
ügyviteli ill. takarítói.

Franzné Lakner  Éva polgármester: A törvény ajánlásról  is  ír,  amit  elfelejtett
idézni, nem csak a kötelező jelleggel foglalkoztatottakról. Arról határozzanak,
hogy egy technikai álláshelyet szüntessenek meg.

Havasi  Sándorné BKTT tagintézmény vezető: A közoktatási  törvény 106.§-a
szerint: 
„106.  §  (1)  A  fenntartói  irányítás  nem  sértheti  a  nevelési-oktatási  intézmény  szakmai
önállóságát, az intézmény szakmai döntési hatásköreit.
(2)  A  fenntartói  irányítás  nem sértheti  a  közoktatási  intézmény  vezetőjének  munkáltatói
jogait, döntési jogosítványait, beleértve a gazdasági vezető feletti munkáltatói jogokat.”
Úgy  gondolja,  hogy  a  2  közalkalmazotti  létszám  a  minimum  létszám.  Át
kellene érezni, hogy ezek milyen fontos dolgok. A megfelelő ember legyen a
megfelelő helyen.

Franzné Lakner Éva polgármester: Az önkormányzatnál is szükség lenne még
létszámkeretre, de nem lehet növelni.

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető: Tudatosan  nem  példálózott.
Ekkora  önkormányzatnál  7  köztisztviselői  álláshely  van,  plusz  3  közhasznú
foglalkoztatott, mégsem tudják a feladatokat ellátni.
A  Társulás  létrehozásakor  úgy  látták,  így  megmaradhat  az  iskola.  Az
együttműködés  sem  leányálom.  A  társulással  a  feladatok  nem  lettek
kevesebbek. Most még több a feladat, mégis vállalták. 2007-ben 22 álláshely
volt az iskolában, most 13 van.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Amikor  pedagógus  álláshelyet
csökkentettek az iskolában akkor is így harcolt?

Havasi  Sándorné  BKTT  tagintézmény  vezető: Igen,  így  harcolt.  Most  úgy
tanítanak, hogy a készségtárgyakat összevonják.

Szép Katalin  jegyző: A Polgármesteri  Hivatalban 5  köztisztviselő  van és  a
jegyző. A pénzügy a kritikus pont. A dolgozók nem rendelkeznek megfelelő
pénzügyi ismeretekkel. A pénzügyes táppénzen van. Most külsős pénzügyes
van,  aki  alá  is  írhat.  Ezen  a  területen  is  vannak plusz  feladatok.  5  érdemi
ügyintéző van, a pénzügyön egy álláshely van.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Véleménye,  hogy  2007.  év  óta
komoly  megszorítások  voltak  az  iskolában.  Ettől  drasztikusabb
létszámcsökkentés  nem  lehet.  Az  ajánlás  részletesen  indokol.  Az  ügyviteli
dolgozó álláshelye bizalmi állás, közalkalmazott lássa el. Ekkora intézménynél
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rengeteg az adminisztráció, igazgató helyettes pedig nincs. Az adminisztrációs
feladatok végzése  az  igazgató helyettes  feladata  volt.  Indokolatlan lenne  az
álláshely megszüntetése.
Mit ért azon a polgármester asszony, hogy egy technikai álláshely legyen?

Franzné Lakner  Éva polgármester: A tagintézmény vezető  döntse  el,  melyik
álláshelyet szüntessék meg, az iskolatitkárit, vagy a takarítóit.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Ki a takarító az iskolában?

Havasi Sándorné BKTT tagintézmény vezető: Osztrogonácz Tiborné a takarító
sok éve.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Nem  javasolja  az  álláshelyet
megszüntetni. Másik intézménynél álláshelyet növeltek.

Szabó Erika képviselő: Az elmúlt időszak döntései 20 millió Ft-jába kerülnek az
önkormányzatnak.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: Ez összetett  dolog,  sok összetevője
van. 

Szabó  Erika  képviselő: Mindig  a  volt  Családsegítő  Központtal  példálóznak,
hogy létszámot emeltek.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Valóban  megemelték  a  létszámot,  hogy
legyen működési engedélyük. Elvesztették a pert, a MÁK-nak 2 év normatíváját
kell visszafizetni.

Barnáné dr.  Jámbor Dominika képviselő: A minimális létszámot tartsák meg,
egy iskolájuk van.

Havasi Sándorné BKTT tagintézmény vezető: Az új közoktatási tv-ben benne
lesz a 20 % technikai létszám.

Dr.  Lovas  László  képviselő: Javasolta,  hogy  az  óvodai  térítési  díjak
beszedésébe, mivel nincs óvodatitkár, az iskolatitkár segítsen be.

Halbländer József képviselő: Nem javasolja megszüntetni a takarítói álláshelyet.
Egy minimálbéres takarítónő álláshelyének megszüntetése nem oldja meg a falu
gondját.
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Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  technikai  álláshelyek
számát 2 főről csökkentsék le 1 főre.

Szabó Erika képviselő: Támogatja a javaslatot.

Pálosi Jánosné képviselő: Támogatja a javaslatot.

Patocskai  Tibor  alpolgármester: A  Munkaügyi  Központon  keresztül  tudnak
alkalmazni embereket.

Tímár Judit alpolgármester: A létszámcsökkentés nem okoz problémát, a BKTT
vezetője is támogatja.

Szép  Katalin  jegyző: Az  álláshely  lecsökkentése  mellett  a  költségek
átvállalásáról  is  dönteni  kell  a  Képviselő-testületnek.  Ismertette  a  határozat-
tervezetet. 

Ezt  követően a  Képviselő-testület  4  „igen”  szavazattal,  3  „nem” szavazattal,
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

66/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Álláshely megszüntetése a BKTT Általános Iskola 
Kunbajai Tagintézményében 

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület) gazdasági okokra hivatkozással kezdeményezi a Bácsalmás
Kistérségi Többcélú Társulás Általános Iskolája Kunbajai Tagintézményében 1
technikai álláshely megszüntetését 2011. július 01. nappal.

2./ A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Bácsalmás Kistérségi Többcélú
Társulás Általános Iskolája Kunbajai Tagintézményében 1 technikai  álláshely
megszüntetésével és létszámcsökkentéssel járó mindennemű költséget vállalja, a
költségek fedezetét biztosítja.

3./  A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a
Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat
megküldésével haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester 

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
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5./ Bejelentések.

a.) Álláshely megszüntetése a BKTT Tagintézményében 
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: A Képviselő-testület az 57/2011.(IV.14.) öh.
számú határozatában döntött az óvodai pedagógiai asszisztens álláshely 2011.
május  1-i  hatállyal  történő  megszüntetéséről.   A  BKTT-től  jeleztek,  hogy  a
megszüntetés  május  15-i  hatállyal  történjen,  így  a  határozat  módosítása
szükséges.

Halászné Piukovics Erika BKTT tagintézmény vezető: A pedagógiai asszisztens
álláshelyen foglalkoztatott személy pár héten belül bölcsődei gondozónőként fog
végezni. Át lehetne csoportosítani.

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika képviselő: Végre el  kellene oda jutni,  hogy a
Képviselő-testület  elé  döntésre  alkalmas  anyagnak  kellene  kerülni.  Próbáljuk
meg összeszedni magunkat.

Tímár Judit alpolgármester: Az óvoda ügyében május 15-ig kell dönteni.

Szép Katalin jegyző: Itt a pedagógiai asszisztens álláshely megszüntetéséről van
szó.  A  BKTT  Óvoda  vezetőjének  javaslata  alapján  döntöttek  az  álláshely
megszüntetéséről. Erre a munkakörre nincs szükség. Most azt kérik, hogy május
15-i hatállyal kerüljön megszüntetésre az álláshely.

Franzné Lakner Éva polgármester: Tudunk dönteni az elhangzottak alapján?

Szép Katalin jegyző: Javasolja, hogy az 57/2011.(IV.14.) öh. számú határozatot
a  Képviselő-testület  helyezze  hatályon  kívül  és  a  határozat-tervezet  alapján
hozza meg új határozatát.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Aki  az  elhangzottakkal  egyetért,  igennel
szavazzon.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

67/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Álláshely megszüntetése a BKTT Tagintézményében 

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (a  továbbiakban:
Képviselő-testület)  az  Álláshely  megszüntetés  a  BKTT  Tagintézményében
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hozott 57/2011.(IV.14.) öh. határozatot hatályon kívül helyezi.
 

2./  A  Képviselő-testület  kezdeményezi  a  Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú
Társulás Napközi Otthonos Óvodája, Bölcsődéje és Egységes Óvoda-Bölcsődéje
Kunbajai Tagintézményében 1 pedagógiai asszisztens álláshely megszüntetését
2011. május 15-i hatállyal.

3./ A Képviselő-testület úgy határozott, hogy a Bácsalmás Kistérségi Többcélú
Társulás Napközi Otthonos Óvodája, Bölcsődéje és Egységes Óvoda-Bölcsődéje
Kunbajai  Tagintézményében  1  pedagógiai  asszisztens  álláshely
megszüntetésével és létszámcsökkentéssel járó mindennemű költséget vállalja, a
költségek fedezetét biztosítja.

4./  A  Képviselő-testület  megbízza  a  polgármestert,  hogy  a  döntésről  a
Bácsalmás  Kistérségi  Többcélú  Társulás  Elnökét  a  határozati  kivonat
megküldésével haladéktalanul értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester 

b.) Foglalkoztatottak illetményügyei
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné Lakner Éva polgármester: Javasolja, hogy a polgármester és a jegyző
vizsgálja  felül  a  köztisztviselők  és  közalkalmazottak  bérét,  hogy mindenki  a
törvényben előírt  bért kapja. Ugyanez vonatkozik az intézményekre is, ott az
intézményvezetők vizsgálják felül a dolgozók bérét.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  Ezzel a kérdéssel óvatosan bánjanak,
nehogy a jóhiszeműen szerzett jogokból peres ügyek legyenek.

Havasi  Sándorné BKTT tagintézmény vezető: Ez a felvetés úgy érzi,  hogy a
személyének  szól.  Az  iskolában  besorolási  bérek  vannak.  Neki  van  plusz
pótléka. A feladatok sokasodtak, egyedül az iskolatitkár segíti a munkáját. Az
ÁMK igazgatói álláshely megszüntetése óta van pótléka, hogy a bére változatlan
maradjon.  A bére  maradt,  akkor  még tudtak  fizetni  túlórát,  helyettesítést,  de
ezekért  díjazást  ő  nem  vett  igénybe.  Annyi  halmozottan  hátrányos  helyzetű
gyermekük  van,  hogy  erre  heti  7  óra  kellene.  Ez  a  feladat  Szabadkainé
elmenetelével az övé lett. Tanít, megvan a kötelező 8 órája.

A Képviselő-testület – határozathozatal nélkül – az elhangzottakkal egyhangúlag
egyetért.
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c.) 44/2011.(III.30.) öh. határozat V. pontjának módosítása
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

     (Határozat-tervezet mellékelve!)

Szép  Katalin  jegyző: A beszámolót  a  könyvvizsgáló  elfogadta,  az  ÖNHIKI-
pályázathoz nyilatkozni kell erről. Ezért kell a határozatot módosítani.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

68/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
44/2011.(III.30.) öh. határozat V. pontjának módosítása

A Képviselő – testület az önhibájukon kívül hátrányos pénzügyi helyzetben lévő
települési  önkormányzatok  2011.  évi  támogatására  vonatkozó  igény
benyújtásáról  tárgyban  hozott  határozatának  V.  pontját  az  alábbiak  szerint
módosítja:

„V. b) Az önkormányzat az Ötv. szabályai szerint kötelező könyvvizsgálatra
kötelezett.

c)  Kötelező  könyvvizsgálat  esetén  az  önkormányzat  2010.  évi
zárszámadását a könyvvizsgáló elfogadta.”

Határidő: folyamatos
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

d.) IKSZT faktorálása, támogatás megelőlegező hitel
     Előterjesztő: Franzné Lakner Éva polgármester

Franzné  Lakner  Éva  polgármester:  Az  IKSZT  kialakítását  az  EMEL  Kft.
végezte.  Április  30-ig  kaptak  határidőt  tőlük  a  munkák  kifizetésére.  Most
találtak egy olyan céget, amely befogadta a kérelmüket, ez a cég a Regionális
Fejlesztési  Finanszírozó  Zrt.  Kérnek  egy  képviselő-testületi  határozatot.  A
korábbi határozatot javasolja visszavonni és új határozatot hozni.

Szép Katalin jegyző: Ismertette a határozat-tervezetet.
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Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő:  Mi  az oka annak,  hogy sehol  nem
fogadják be a kérelmünket?

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Mindenhol  kockázatosnak  ítélték  meg  az
anyagi helyzetünket. Mindenhol az volt a kérdés, mi a helyzet a számlavezető
bankunkkal?  Már  vagy  négyszer  próbálkoztak,  de  mindig  csak  kimutatást
kérnek tőlünk.

Patocskai Tibor alpolgármester: Kecskeméten a Raiffeisen Banknál mindig azt
mondják, hogy folyik a hitelbírálat.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő:  Miért vártak eddig? Szükségünk van
rájuk, ott az önkormányzat pénze.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: A  Zrt-vel  kapcsolatban  pozitívak  a
tapasztalatai.  Ajánlással  mentek  oda,  fedezetként  elfogadják  a  támogatási
szerződést.

Barnáné  dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: Ha  elfogadják  a  fedezetként  a
támogatási szerződést, egyetért a határozat-tervezettel.

Szép  Katalin  jegyző: Kéri  a  Tisztelt  Képviselő-testületet,  hogy  vegyék
figyelembe az elhangzottakat,  és  támogassák a  támogatás  megelőlegező hitel
felvételét. 
Tájékoztatja a képviselő-testületet,  hogy az SZMSZ szerint 2 millió Ft feletti
hitelfelvétel esetén név szerinti szavazást kell tartani.
Ezután  ismerteti  a  név  szerinti  szavazás  szabályait.  Név  szerinti  szavazás
alkalmával a jegyző a névsor alapján minden képviselőt személy szerint szólít,
és a képviselő által adott választ (igen, nem, tartózkodás) a névsorban rögzíti. A
szavazás  végén a  képviselő nyilatkozatát  aláírásával  hitelesíti.  A név szerinti
szavazásnál a polgármester utolsónak szavaz. A név szerinti szavazást mindig
külön  jegyzőkönyvbe  kell  rögzíteni.  A  külön  hitelesített  névsort  a
jegyzőkönyvhöz kell csatolni.

A  Képviselő-testület  ülésének  további  eseményeit  a  név  szerinti  szavazásról
készült 1-9/2/2011. sz. jegyzőkönyv tartalmazza.

Név szerinti szavazás után

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:
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69/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Támogatás megelőlegező hitel felvétele

Kunbaja Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester szóbeli
előterjesztése alapján úgy határozott, hogy az IKSZT kialakítása és működtetése
jogcímre  elnyert  232/0601/39/24/2009.  MVH  számú  határozatban  szereplő
támogatott  beruházás  nettó  bekerülési  összegére  (29.506.553,-  Ft)  támogatás
megelőlegező  hitel  megítélését  és  folyósítását  kéri  a  Regionális  Fejlesztési
Finanszírozó Zrt-től (1085 Budapest, Baross u. 22-26.).

A  Képviselő-testület  kötelezettséget  vállal  arra  vonatkozóan,  hogy  a  hitel
fedezetéül  az  MVH  határozat  alapján  nyújtandó  támogatást  a  Regionális
Fejlesztési  Finanszírozó  Zrt-re  (1085  Budapest,  Baross  u.  22-26.),  mint
Engedményesre engedményezi.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  polgármestert  az  engedményezési
nyilatkozat és további iratok aláírására. 

A  Képviselő-testület  kéri  a  polgármestert  és  a  jegyzőt,  hogy  az  üggyel
kapcsolatban  a  Regionális  Fejlesztési  Finanszírozó  Zrt-vel  (1085  Budapest,
Baross u. 22-26.) a kapcsolatot vegye fel, a döntésről a határozat megküldésével
értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

Szép Katalin jegyző: Javasolja,  hogy a Képviselőtestület  e témában korábban
meghozott 88/2010.(VIII.25.) öh. és 89/2010.(VIII.25.)  öh.  számú határozatait
helyezzék hatályon kívül.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  7  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

70/2011.(IV.28.) öh.  H a t á r o z a t
Határozatok hatályon kívül helyezése

1./  Kunbaja  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  (továbbiakban:
Képviselő-testület) a Faktoring szolgáltatás 88/2010.(VIII.25.) öh. határozatot,
valamint a Támogatás előfinanszírozási hitel tárgyban hozott 89/2010.(VIII.25.)
öh. határozatot hatályon kívül helyezi.
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2./ A Képviselő-testület kéri a Polgármestert, hogy a döntésről az érintetteket a
határozati kivonatok megküldésével értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: Franzné Lakner Éva polgármester

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

  6./ Egyebek.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: Szeretné tudni, hogy az önkormányzat
milyen feljelentést tett.

Franzné Lakner Éva polgármester: A falufórumon elhangzottakkal kapcsolatban
tette meg a jelzési kötelezettségét az illetékes hatósághoz. 

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A Képviselő-testületnek tájékoztatást
kellett volna adni az anyagról, az meg kellett volna tárgyalnia.

Franzné Lakner Éva polgármester: Nem feljelentést tett, hanem bejelentést.

Barnáné dr. Jámbor Dominika képviselő: A falu elé kiment egy anyag, amit a
Képviselő-testület  nem  tárgyalt.  A  testületnek  el  kellett  volna  mondania  a
véleményét róla. A revizor felvételekor úgy tájékoztatták a képviselőket, hogy
vizsgálódni  fog,  és  a  Képviselő-testületet  tájékoztatják  az  eredményről.  A
képviselők  elmondhatták  volna  a  véleményüket  a  megállapításokról.  Nem
biztos, hogy minden úgy van, ahogy le van írva. Lehet, hogy sok hátránya lehet
ebből az önkormányzatnak.

Dr.  Lovas  László  képviselő: Furcsának  tartja,  hogy  rendelői  pletykákból
hallotta, hogy pénteken kinn volt a Vám és Pénzügyőrség, erről a képviselők
nem tudtak, ugyanakkor a dolgozókat szabadságra küldték.

Szép  Katalin  jegyző: A  dolgozók  húsvét  előtt  nagypénteken  minden  évben
szabadságot vesznek ki. 

Barnáné dr.  Jámbor  Dominika  képviselő: A faluban azt  is  beszélik,  hogy az
önkormányzat csődbe fog menni, adósságrendezési eljárás indult.

Franzné  Lakner  Éva  polgármester: Nagyon  sok  a  kifizetetlen  számlánk.  A
falufórumon elhangzott, hogy van egy gazdasági tanulmány, amiért 3 és 5 millió
Ft-ot követelnek az önkormányzattól. Jött 2 levél ebben az ügyben. Nem tartja
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jogosnak ezt  a követelést.  A cég adósságrendezési  eljárást  indított,  15 napon
belül kell reagálnunk a levelükre.
Nem az önkormányzat indított adósságrendezési eljárást.

Miután több napirendi pont nem volt, a polgármester a Képviselő-testület ülését
1815 órakor bezárta.

Kmf.

Franzné Lakner Éva   Szép Katalin
       polgármester             jegyző

Jegyzőkönyv-hitelesítő:

Pálosi Jánosné
képviselő

21


	Kmf.
	Jegyzőkönyv-hitelesítő:
	Pálosi Jánosné

